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P R O T O K Ó Ł  Nr XLIX/14 
 

z sesji Rady Gminy Poraj  

w dniu 15 kwietnia 2014 roku  
Urząd Gminy w Poraju [UG], ul. Jasna 21 

sala sesyjna nr 220  
czas trwania obrad: 1105 – 1315 

 

 

Sesję Rady Gminy Poraj otworzyła i prowadziła p. Katarzyna 

KAŹMIERCZAK - Przewodnicząca Rady. 
 

 

Porządek  obrad: 
1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2.  Ustalenie dziennego porządku obrad. 

3.  Przyjęcie protokółu z sesji ostatniej Rady Gminy. 

4.  Sprawozdanie Wójta z realizacji zadań własnych Gminy w okresie między sesjami. 

5.  Sprawozdanie Przewodniczącej Rady z działalności międzysesyjnej. 

6.  Sprawozdanie Komisji Rady Gminy z działalności między sesjami: 

 Komisji Rewizyjnej, 

 Komisji ds. budżetu oraz gospodarki komunalnej i inwestycji, 

 Komisji ds. oświaty, kultury, zdrowia i spraw społecznych.  
 

7.  Przyjęcie informacji z wykonania budżetów za 2013 rok: 

 Gminnej Biblioteki Publicznej z filiami, 

 Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych,   

 Gminnego Ośrodka Kultury,  

 Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. Roczne Sprawozdanie                  

z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny; 

 Jednostek OSP i Zarządu Gminnego; 

 Klubów sportowych, żeglarskich; 

 SPZOZ Gminnego Ośrodka Zdrowia; 

 Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół i oświaty. 
 

8.  Informacja o realizacji w 2013 roku Programu współpracy z organizacjami 
pozarządowymi. 
 

9.  Projekty uchwały w sprawie: 
9.1.  ustalenia opłat za świadczenia dodatkowe udzielane przez przedszkola 

publiczne, dla których organem prowadzącym jest Gmina Poraj, 
9.2. wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Poraj. 

 

 

10. Zapytania i wolne wnioski – odpowiedzi. 
 

11. Sprawy organizacyjne. 
 

12. Zamknięcie sesji. 
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P r z e b i e g    o b r a d: 
 
Ad. 1  porządku obrad: 
Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

Przewodnicząca Rady p. K. Kaźmierczak: 
1) otworzyła XLIX sesję Rady Gminy Poraj o godzinie 1105, 
2) powitała Gości - lista obecności gości oraz uczestników sesji Rady Gminy 

stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu, 
3) stwierdziła quorum Rady Gminy pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji i uchwał – lista obecności Radnych to zał. nr 2.  
 

Ad. 2  porządku obrad:  
Ustalenie dziennego porządku obrad. 

Przewodnicząca nawiązała do porządku obrad - zał. nr 3 - przekazanego             
w ustawowym terminie wszystkim Radnym oraz Sołtysom i zapytała o uwagi 
do tego porządku: 

1) Przewodniczący p. Przemysław Bąk odczytał przegłosowany wniosek 
Komisji ds. budżetu o wykreślenie z porządku sesji projektu uchwały         
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy 
Poraj – jak w załączniku nr 4 do niniejszego protokółu, 

2) radna p. Zdzisława Polak zgłosiła uwagę na temat braku zapisu                 
o wnioskach i zapytaniach – Przewodnicząca przyjęła do realizacji w pkt 
10 porządku sesji, po projektach uchwał i zarządziła głosowanie 
porządku XLIX sesji Rady Gminy Poraj po zmianach – uchwalony 
jednogłośnie. 
 

Ad. 3 porządku obrad: 
Przyjęcie protokołów z sesji Rady. 
 

Przewodnicząca p. K. Kaźmierczak zapytała radnych o uwagi do protokółu          
z XLVIII/14  sesji, która miała miejsce 28 marca bieżącego roku. 
Radna p. Z. Polak oświadczyła, że w swojej wypowiedzi na temat strat wody 
wskazała na 49% a w Protokóle zapisane jest 41%. Przewodnicząca Rady 
zobowiązała Inspektora p. Marię Kita do dokonania takiej poprawki – przyjęła 
do wykonania. 
Radni Gminy Poraj w głosowaniu zatwierdzili „jednogłośnie” treść Protokółu         
z XLVIII/14 sesji. 
 
Ad. 4 porządku obrad: 
Sprawozdanie Wójta z realizacji zadań własnych Gminy w okresie między sesjami. 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Wójtowi p. Ł. Stacherze, który odczytał 
informacje zatytułowane:  

1) „Sprawozdanie z działań referatu pozyskiwania środków, strategii              
i turystyki kwiecień 2014” – zał. nr 5, 
2)  „Informacja z wykonanych zadań w okresie międzysesyjnym kwiecień 
2014 r.” – zał. nr 6, 
3) „Międzysesyjna Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Poraju za 
miesiąc marzec 2014 r.” – jak w załączniku nr 7 do niniejszego protokółu, 
4) „Sprawozdanie z działalności Wójta z okresu międzysesyjnego – zał. nr 8, 
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5) „Informacja międzysesyjna ewidencji ludności 1.01.14 do 14.04.14” – zał. 
nr 9. 
 

 
Ad. 5 porządku obrad: 
Sprawozdanie Przewodniczącej Rady z działalności międzysesyjnej. 
 

Pani K. Kaźmierczak odczytała dokument zatytułowany „Informacja                    
z działalności międzysesyjnej Przewodniczącej Rady Gminy Poraj za okres od 
28.03 do 15.04.2014 roku” - stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokółu. 

 
Ad. 6  porządku obrad: 
Sprawozdanie Komisji Rady z działalności miedzy sesjami. 

 Realizując uchwalony porządek sesji Przewodnicząca p. K. Kaźmierczak 
poprosiła o kolejne zabieranie głosu Przewodniczących Komisji Rady Gminy na 
temat pracy w okresie od ostatniej sesji i udzieliła głosu: 

1) Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej (KR) p. Andrzejowi 
Ludwikowskiemu – odczytał porządek posiedzenia: 

1. Pisemna informacja na temat inwestycji i remontów poza przetargowych z wolnej 
ręki za 2013 rok z podaniem sumy wszystkich wydatków. 

2. Szczegółowa informacja na temat stanu mienia komunalnego Gminy – materiał 
do absolutorium. 

3. Analiza sprawozdań za 2013 rok: Gminnej Biblioteki Publicznej z filiami, 
Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Gminnego Ośrodka 
Kultury, Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej; Jednostek OSP i Zarządu 
Gminnego; Klubów sportowych, żeglarskich; SPZOZ Gminnego Ośrodka 
Zdrowia; Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego szkół; 

 

2) Przewodniczącemu Komisji do spraw budżetu oraz gospodarki 
komunalnej i inwestycji p. P. Bąkowi – poinformował, że Komisja dokonała 
analizy dokumentów będących przedmiotem obrad dzisiejszej sesji, wypracowała 
wniosek do Komisji Rewizyjnej i podjęła Uchwałę na temat zbadania spraw 
związanych z wypłatami odszkodowań skutkujących obciążeniem finansowym 
budżetu Gminy Poraj (zapoznał uczestników sesji z teścią dokumentu); 

 

3) Przewodniczącej Komisji do spraw oświaty, kultury, zdrowia i spraw 
społecznych p. Barbarze Trząskowskiej-Szcześniak (B. T.-Szcześniak) 
poinformowała, że Komisja zajęła się następującymi zagadnieniami: 
dokształcaniem i szkoleniami nauczycieli; realizacją Uchwały o przeciwdziałaniu 
e-wykluczeniu; inwestycjami i remontami planowanymi w placówkach 
kulturalnych i obiektach sportowych oraz tematem zakupu nowych pozycji 
książkowych - z satysfakcją, że pomimo niskich środków finansowych zakupiono 
wysoki procent dezyderatów do bibliotek; poinformowała, że Komisja na kolejnym 
posiedzeniu wróci do tematu realizowanych przez szkoły projektów wyżywienia       
z uwagi na nieświeże warzywa oraz do planowanej organizacji wyżywienia        
w nowobudowanym przedszkolu i oddziale żłobkowym w Żarkach Letnisku (ŻL).  

 
Ad. 7  porządku obrad: 
 

Przyjęcie informacji z wykonania budżetów za 2013 rok. 

Przewodnicząca Rady pytała o uwagi do informacji z wykonania budżetów za 
2013 rok: 

 Gminnej Biblioteki Publicznej z filiami – nie było uwag.  Materiał 
pisemny stanowi załącznik nr 11 i nr 12 do protokółu z sesji; 
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 Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych – radna 

p. Z. Polak wyraziła niezadowolenie brakiem realizacji wniosku 
Komisji o tzw. sprzedaży kontrolowanej w sklepach i wyciągnięcie 
konsekwencji wobec sprzedających alkohol nieletnim. 

Przewodnicząca p. K. Kaźmierczak zdecydowała omówienie tej kwestii na 
komisji merytorycznej. 
Sprawozdanie z działalności GKRPA to załącznik o nr 13;  
 

 Gminnego Ośrodka Kultury – uwagę zebranych na wysokość dotacji 
dla jednostki kultury zwróciła radna p. Z. Polak i wskazała, że 70% 
tych środków idzie na płace oraz zatrudnia się 9 osób na umowę             
o pracę a ponad 20 na umowy zlecenia. 

Dyrektor GOK-u p. Magdalena Ryziuk-Wilk stwierdziła, że na KR wyjaśniała 
szczegółowo, iż są to również umowy o dzieło dla artystów występujących na 
Dniach Gminy, Folkloriadzie i Prażuchach. Zwróciła uwagę na rekordową 
kwotę pozyskanych środków finansowych przez Ośrodek – była to kwota 147 
tyś zł. 
Radna p. B. T.-Szcześniak stwierdziła, że kulturę tworzą ludzie i podała za 
przykład filharmonię gdzie 90% budżetu przeznacza się na wynagrodzenia 
muzyków i zarzuciła Radnym, iż nikt nie zwrócił uwagi, że w szkołach 
podstawowych 90% budżetu stanowią wynagrodzenia. 
Radna p. Z. Polak wróciła do wydatków GOK, na które ogromny wpływ mają 
koszty ogrzewania, z czego 34 tyś zł przeznacza się na ogrzewanie budynków 
wielofunkcyjnych i poddała po rozwagę zasadność utrzymania dwóch 
budynków w Choroniu tj. Domu Ludowego w kontekście strażnicy OSP gdzie 
można prowadzić też zajęcia z GOK-u, które p. Dyrektor może przenieść do 
strażnicy OSP, co powiedziała na KR. 
Dyrektor p. M. Ryziuk-Wilk oświadczyła, że ten Dom jest wykorzystywany 
przez emerytów, KGW w przyszłości pszczelarzy i odbywają się w nim zajęcia 
dla dzieci - interdyscyplinarne i plastyczne. Zdecydowanie podkreśliła, że nie 
jest za likwidacją Domu Ludowego i do decyzji Rady Gminy należy jak 
wykorzystuje się mienie gminne. Odnosząc się do swojej wypowiedzi na Komisji 
oświadczyła, że jeżeli Rada podejmie inną decyzję wówczas może przenieść 
zajęcia dzieci do strażnicy, ale za zgodą straży.  
Stanowisko p. Dyrektor poparł radny p. Edward Mizera i stwierdził, że budynek 
był po to remontowany, aby służył społeczeństwu i jest przeciwny jakimś 
zmianom, bo wykorzystywany jest maksymalnie. 
Przewodniczący p. A. Ludwikowski oświadczył, że Komisja nie sugerowała 
likwidacji tylko zwróciła uwagę na duże koszty stałe. 
Sprawozdanie rzeczowo-finansowe GOK-u stanowi zał. nr 14; 
 

 Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – zał. nr 15. 
Roczne Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny 
– jak w załączniku nr 16. Rada nie wniosła zastrzeżeń do ww. 
dokumentów; 
 

 Jednostek OSP i Zarządu Gminnego (zał. nr 17) – p. Z. Polak 
stwierdziła, że sprawozdanie straży jest bardzo lakoniczne i zwróciła 
się do obecnego na sesji Prezesa o przygotowanie informacji                    
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w dotychczasowej formie tzn. z podaniem wydatków na poszczególne 
jednostki straży; 

 

 Klubów sportowych – zał. nr 18; 
 

 Klubów żeglarskich – zał. nr 19. 
Przewodniczący p. A. Ludwikowski zaproponował, aby nie przyjmować 
Sprawozdań sportowych z uwagi na wniosek, jaki Komisja ds. budżetu zgłosiła 
do Komisji Rewizyjnej tj. o przeprowadzenie kontroli wydatków tych Klubów. 
Stanowisko przedmówcy poparła p. Z. Polak i mówiła na temat doniesień 
prasowych o składzie piłkarzy oraz kwestionowała, że na piłkę nożną dla 
zawodowców idą gminne pieniądze. 
Zdecydowany sprzeciw zgłosiła p. B. T.-Szcześniak i oświadczyła, że 
merytoryczna Komisja szczegółowo analizowała ten materiał i nie wniosła 
uwag. Zwróciła uwagę na brak wypracowanych standardów w stosunku do  
zawartości tego rodzaju sprawozdań. Optowała za pozostawieniem do 
zatwierdzenia przez Radę przedłożonych w obecnej formie Sprawozdań, lecz 
wypracowanie takich zasad (wzoru sprawozdawczości) jak w przypadku 
jednostek budżetowych. 
Stanowisku p. Radnej zdecydowanie sprzeciwił się radny p. A. Ludwikowski         
i zgłosił wniosek o procedowaniu nad dokumentem po kontroli KR – Radni 
odrzucili wniosek w głosowaniu: za – 3 głosy, przeciwne – 8 głosów, wstrzymało 
się 4 radnych. 
Przewodniczący p. P. Bąk poinformował, że na Komisji budżetowej uwagi do 
sprawozdania miało tylko 2 radnych, dlatego została skierowana prośba do KR     
o sprawdzenie wydatków. 
Z uwagi na powyższe Przewodnicząca Rady zamknęła dalszą dyskusję                   
i kontynuowała uchwalony porządek sesji; 
 

 SPZOZ Gminnego Ośrodka Zdrowia – radny p. Krzysztof Szustak 
przekazał prośbę starszych mieszkańców i wnioskował o zakup 
urządzenia potrzebnego do diagnostyki w dziedzinie urologii. 
Zaproponował, aby badanie było odpłatne, tak by ludzie starsi nie 
musieli jeździć na nie do Katowic. 

Wójt poinformował o swojej rozmowie z Kierownikiem GOZ w tej sprawie, 
który będzie rozmawiał z lekarzem specjalistą aby wykonywał wskazane 
badania na prywatnym sprzęcie. Ponadto stwierdził, że GOZ nie ma 
podpisanego kontraktu na urologa. 
Sprawozdanie w formie załącznika nr 20 do protokółu; 

 

 Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół - zał. nr 21 
i oświaty - zał. od nr 22 – do nr 30. 

Radna p. Z. Polak wskazała na absencję Kierownika ZEAS-u na wczorajszej 
Komisji i na dzisiejszej sesji a chce wiedzieć, jakie oszczędności zostały 
poczynione w szkołach. Pytała również o programy edukacyjne typu Comenius, 
dlaczego nigdy nie są realizowane przez placówki w ŻL?. 

 
Salę narad opuściła radna p. B. T.-Szcześniak. 
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 Radny p. A. Ludwikowski zgłosił wniosek o oddzielne głosowanie nad 
poszczególnymi sprawozdaniami jednostek. Przewodnicząca Rady zarządziła 
głosowanie wniosku, który Rada przyjęła 7głosami za, przy 6 głosach przeciwnych      

i 1 wstrzymującym się. 

 

Rada Gminy Poraj w głosowaniu przyjęła następujące „Sprawozdania”: 

 Gminnej Biblioteki Publicznej z filiami: za – 14 radnych, 
 Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych: za 

głosowało – 14 radnych, 
 Gminnego Ośrodka Kultury: za – 14 radnych,  
 Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej oraz Roczne 

Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny: za 

– 14 radnych; 
 

Na salę obrad powróciła radna p. B. T. –Szcześniak; 
 

 Jednostek OSP i Zarządu Gminnego: za – 12 radnych, przeciw – 1, 

wstrzymało się od głosu – 2 radnych; 
 Klubów sportowych, żeglarskich: za – 8 radnych, przeciw – 2, 

wstrzymało się od głosu – 4 radnych; 
 SPZOZ Gminnego Ośrodka Zdrowia – za 15 głosów; 
 Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół i oświaty – za 

przyjęciem sprawozdań głosowało 15 radnych. 
 
Ad. 8  porządku obrad: 
Informacja o realizacji w 2013 roku Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi. 

Radna p. B. T.-Szcześniak podkreśliła fakt dobrej współpracy organizacji 
pozarządowych z Wójtem i Kierownikiem p. Andrzejem Kozłowskim, co 
skutkuje dużą ilością nowych organizacji.  
Rada Gminy Poraj zatwierdziła bez uwag materiał zatytułowany „Informacja       
o współpracy Gminy Poraj z organizacjami pozarządowymi w roku 2013” - jak 
w załączniku nr 31 do niniejszego protokółu. 
 
Ad. 9  porządku obrad: 
Projekty uchwał. 
 

9.1.  
Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia dodatkowe 

udzielane przez przedszkola publiczne, dla których organem prowadzącym jest 
Gmina Poraj odczytał Wiceprzewodniczący Rady p. K. Klimek. 
Za przyjęciem uchwały głosowało - 15 radnych, przeciw – 0, 0 osób wstrzymało się od 
głosu. 
Wiceprzewodniczący p. K. Klimek stwierdził, że UCHWAŁA NR 369(XLIX)14 
została przyjęta przez Radę jednogłośnie (załącznik nr 32); 
 

 

9.2.  
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

na rzecz Gminy Poraj został zdjęty z porządku dziennego obrad wnioskiem 
Komisji ds. budżetu do ponownej analizy na Komisji. 
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Ad. 10 porządku obrad: 
Zapytania i wnioski. 

Przewodnicząca p. K. Kaźmierczak udzielała głosu w kolejności:  
 

1) p. Z. Polak podziękowała p. Wójtowi za interwencję w PKP                            
o przywrócenie zegara i mówiła na temat potrzeb w sołectwie typu:  
łatanie dziur, zamiatanie, naprawa płotu, odwodnienie, naprawa tablicy 
ogłoszeniowej i pozyskanie terenów od PKP przy dworcu. 
Poinformowała, że Gmina płaci czynsz dzierżawy za tereny pod dwa 
place zabaw w Poraju oraz za rynek w Poraju (plac targowy) w wysokości  
1 tyś zł i przypomniała, że wójt obiecał przy planowanej budowie, że nie 
będzie nakładów a została wykonana droga; 
 

2) p. B. T. –Szcześniak zwróciła się z prośbą o wspólne działanie sołectwa, 
UG i PKP, które ma na celu uporządkowanie centrum miejscowości           
w tym o rozbiórkę starego budynku kasy i toalet w ŻL; 

 

3) p. K. Szustak zwrócił uwagę na niedrożne studzienki i dwa wałęsające się 
duże psy, których boją się dzieci oraz poprosił o zakup urządzenia do 
badań w przychodni urologicznej; 

 

4) p. K. Klimek pytał o: termin oddania oczyszczalni do eksploatacji i czy 
będą odbierane ścieki; czy dzieci w tym roku pójdą do nowego 
przedszkola?; 

 

5) sołtys p. Świerdza zwrócił się o rozwiązanie problemu z zagrodzoną 
drogę przy ul. Koziegłowskiej i brak wyjazdu na ul. Wesołą w byłym 
Dzierżnie. 

 

Wójt p. Łukasz Stachera poinformował: 
 ażury na ul. Źródlanej będą zamontowane w ramach odwodnienia, 

 ul. Wiejska brany jest pod uwagę do realizacji w I etapie, 

 na ul. Letniskowej był niedrożny przepust przy sklepie, ale woda już 

odchodzi. W II etapie planowany jest rów do remontu; 

 studzienki są drożne, ale zapchane po okresie zimowym i musi spłynąć 
większa ilość wody. Poprosił o konkretne sygnały, w którym miejscu są 
pozatykane, ponieważ ekipa pojedzie i udrożni; 

 odłowienie 1 psa kosztuje budżet Gminy 2 tyś zł, lecz zgłosi problem 
podniesiony przez radnego p. Szustaka do Inspektora UG p. Pawła 
Przystalskiego - zwrócił się z prośbą o pomoc w ustaleniu właściciela psa 
z uwagi na duże koszty, jakie ponosi Gmina; 

 postaramy się na zakontraktowanie poradni urologicznej a na ten czas 
poprosimy lekarza, aby pracował na prywatnym sprzęcie, o czym 
rozmawiał już z Kierownikiem Ośrodka Zdrowia; 

 własnymi siłami zakupioną masą łatane są dziury w asfalcie – na 
komisjach wskażemy gdzie i na których ulicach; 

 zamiatanie rozpoczęto i potrwa do 15 maja br.; 
 płot przy altance zostanie naprawiony po majowych uroczystościach, 
 czekamy na decyzje w sprawie terenów od PKP a oni na decyzje 

wojewody a współpraca z koleją układa się dobrze, o czym świadczą 
między innymi nowe przejazdy kolejowe i remont dworca w Poraju, 
którego zakończenie planowane jest na sam koniec wakacji; 
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 pomoc dla organizacji pozarządowych jest bardzo ważna – podziękował 

wszystkim za prowadzoną działalność i przypomniał, że było 8 
organizacji pozarządowych a teraz działa blisko 50. Podkreślił, że w 90% 
są to organizacje charytatywne a ludzie poświęcają swój czas, wkładają 
pracę społeczną robią coś ciekawego dla ludzi; 

 niektóre tablice ogłoszeniowe były na drewnianych nogach, czego nie 
stosujemy, ponieważ lepiej ustawić metalowe, które są estetyczne                
i długotrwałe – zostanie wymieniona; 

 stary plac targowy tonął w błocie i nie spełniał podstawowych warunków 
sanitarnych. Gmina nie dołożyła ani złotówki do budowy targowiska         
Urząd wykonał jedynie drogę w ul. Piaskowej, która była zaplanowana 
do realizacji od poprzedniej kadencji ale nie zrobiona. Podkreślił, że UG 
pobiera tzw. opłatę targową, co się bilansuje w odniesieniu do dzierżawy.  
Podziękował Firmie Chemeks, że wyszła z inicjatywą wybudowania 
ryneczku na własnym terenie; 

 nie zna tematu zagrodzenia drogi, ale zostanie to sprawdzone. Będziemy 
się też starali bardziej równać drogi niż nawozić tłuczniem; 

 w nawiązaniu do działalności GOK przypomniał, że p. Dyrektor zostały 
przekazane na podstawie umowy użyczenia budynki wielofunkcyjne        
w Jastrzębiu i Masłońskim oraz Dom Ludowy w Choroniu, które nie 
tylko utrzymuje ale bardzo dobrze funkcjonują, a wszystkie organizacje  
jakie z nich korzystają są zadowolone. Pozyskiwane są dodatkowe środki 
na prowadzoną działalność a sponsorzy nas zauważają. Wszystkie zajęcia 
prowadzone pod patronatem i w samym GOK-u cieszą się dużym 
zainteresowaniem. Jesteśmy najlepsi pod względem imprez 
organizowanych na terenie całej Gminy.  Zaapelował do radnych                 
o rozwagę i nie wyciąganie pochopnych wniosków; 

 Ochotnicze Straże również świetnie funkcjonują, kupujemy im sprzęt           
i samochody a nad wydatkami czuwa 14-o osobowy Zarząd z którym 
współpraca układa się bardzo dobrze i należy pamiętać, że są to ludzie 
pracujący działający społecznie; 

 nie było lepszego miejsca na posadowienie placów zabaw dla dzieci za 
przejazdem i na kosmodromie, o które wnioskowali mieszkańcy, dlatego 
zostały zawarte umowy na 2 lata tj. 2014 – 15 i są to niewielkie kwoty. 

 
Z uwagi na polemikę pomiędzy radną a wójtem p. A. Ludwikowski zgłosił 
wniosek formalny o zamknięcie dyskusji w związku, z czym Przewodnicząca 
Rady przeszła do kolejnego punktu uchwalonego porządku sesji. 

 
Ad. 11 porządku obrad: 
Sprawy organizacyjne. 

Przewodnicząca p. K. Kaźmierczak: 

1) przypomniała Radnym którzy jeszcze nie dopełnili tego obowiązku       
o złożeniu oświadczenia o stanie majątkowym w nieprzekraczalnym 
terminie do dnia 30 kwietnia br., 
 

2) złożyła wszystkim życzenia miłych i spokojnych Świąt 
Wielkanocnych, do których dołączył się w imieniu pracowników UG     
i własnym p. Wójt; 

 

3) podziękowała wszystkim zebranym za udział w sesji. 
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Ad. 12 porządku obrad: 
Zamknięcie sesji. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku dziennego obrad Przewodnicząca 

p. K. Kaźmierczak zamknęła XLIX sesję Rady Gminy Poraj o godzinie 1315. 
 
 

Protokolant: 
INSPEKTOR: Maria Kita 

               Przewodnicząca 
                      Rady   Gminy   Poraj 
 

 

                         Katarzyna Kaźmierczak 


